

التاريخ 15 أبريل 2025

شركة الأسماك العمانية ش.م.ع.ع

النتائج المالية الأولية غير المدققة للربع الأول المنتهي في 31 مارس 2024

وفقاً لمتطلبات الإفصاح الصادر عن هيئة الخدمات المالية, يسرنا أن نعلن عن النتائج المالية الأولية غير المدققة للربع الأول المنتهي في 31 مارس 2025

النسبة %	الفرق	الربع الأول 2024	الربع الأول 2025	البيان مليون ريال عماني
-77%	(2.060)	2.684	0.624	الإيرادات
-59%	(1.824)	3.117	1.293	إجمالي المصروفات
54%	0.236	0.433	0.669	صافي الخسارة
-18%	(1.869)	10.431	8.562	إجمالي الأصول
-25%	(1.962)	7.722	5.759	إجمالي الالتزامات
3%	0.093	2.709	2.803	صافي حقوق الملكية

الملاحظات :

- 1- تمثل النتائج المذكورة أعلاه نتائج مالية أولية غير مدققة وتخضع لمراجعة لجنة التدقيق وموافقة مجلس الإدارة.
- 2 تمت إعادة تصنيف الأرقام السابقة للتوافق مع التغييرات في العرض في العام الحالي، حيث كان ذلك ضرورياً.
- 3- يتم تقديم البيانات المالية الكاملة عند اعتمادها في الوقت المناسب.




المدير العام

Oman Fisheries Co. SAOG

Initial un-audited financial results for three months ended 31st March 2025

Date: 15th April 2025

In accordance with the disclosure requirements of the Financial Services Authority, we are pleased to announce the preliminary un-audited financial results for three months ended 31st March 2025.

Key highlights of preliminary un-audited financial results:

Particulars (RO millions)	Q1-2025	Q1-2024	Variance	%
Revenues	0.624	2.684	(2.060)	-77%
Total Expenses	1.293	3.117	(1.824)	-59%
Net Loss	0.669	0.433	0.236	54%
Total Assets	8.562	10.431	(1.869)	-18%
Total Liabilities	5.759	7.722	(1.962)	-25%
Net Equity	2.803	2.709	0.093	3%

Notes:

- 1- The above results represent initial un-audited financial results and are subject to review by Audit Committee and approval by Board of Directors
- 2- Previous year figures are re-classified to conform to the changes in presentation in current year, wherever necessary
- 3- We will present the full financials on their approval, in due course



General Manager

